
 

 
 

Komisija za mednarodne odnose in evropske zadeve 

 
Številka: 0651-07/12-22/2                                                                                       Osnutek                           
Ljubljana, 11. 11. 2013 

 
 

Z A P I S N I K 
 
22. seje Komisije Drţavnega sveta za mednarodne odnose in evropske zadeve, ki je bila v 
sredo, 6. 11. 2013, v sobi 209/II, Šubičeva4, Ljubljana. 
 
Seja se je začela ob 11.00 uri in zaključila ob 13.00 uri.   
 
 
Prisotni:  
• predsednik: dr. Janvit Golob 
• člani: Janko Poţeţnik, mag. Peter Poţun, Alojz Kovšca, Samer Khalil, Miloš Pohole, Igor 

Antauer, Uroš Breţan, Branimir Štrukelj.  
 
 
Opravičeno odsotni: 
• podpredsednik:  Bojan Kekec 
• člana: Milan Lukić in Franc Kangler. 

 
 
Ostali prisotni:  
• Matej Zagorc, Polona Bunič, Tomaţ Gril, Vesna Kolar Planinšic, Ministrstvo za kmetijstvo 

in okolje  
• Marjan Turk, Ministrstvo za izobraţevanje, znanost in šport  
• Mihael Zupančič, Ministrstvo za zunanje zadeve  

 
 

 
D n e v n i    r e d: 
 
1. Predlog zakona o ratifikaciji Spremembe in Druge spremembe Konvencije o presoji 

čezmejnih vplivov na okolje (MPCVO-A), EPA 1539-VI. 
 

2. Predlog stališča Republike Slovenije do Predloga uredbe Evropskega parlamenta in Sveta 
o ukrepih za zniţanje stroškov za izgradnjo visokohitrostnih elektronskih komunikacijskih 
omreţij, EPA 1535-VI, EU U 520. 

 
3. Predlog stališča Republike Slovenije do Predloga sklepa Sveta o sklenitvi Protokola med 

Evropsko unijo in Kraljevino Maroko o določitvi ribolovnih moţnosti in finančnega 
prispevka iz Sporazuma o partnerstvu v ribiškem sektorju, ki velja med pogodbenicama, 
EPA 1557-VI, EU U 521 * RAZŠIRITEV 

 
4. Odobritev zapisnika 21. seje komisije  
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Ad 1) 
 

Komisija je obravnavala Predlog zakona o ratifikaciji Spremembe in Druge spremembe 
Konvencije o presoji čezmejnih vplivov na okolje (MPCVO-A), ki ga je Vlada RS posredovala 
Drţavnemu zboru v obravnavo in sprejem.  
 
Komisija predlog zakona o ratifikaciji podpira. 
 
Člani komisije so bili seznanjeni, da je bila Konvencija o presoji čezmejnih vplivov na okolje 
(v nadaljevanju: konvencija) sprejeta 25. februarja 1991 v kraju Espoo na Finskem. V letu 
2001 je bila sprejeta prva sprememba navedene konvencije, nato pa je po letu 2004 sledila 
še druga sprememba. Evropska unija je spremembe konvencije ţe odobrila, odobritve 
oziroma ratifikacije pa je izvedlo ţe 21 drţav.  
 
Člani komisije so v razpravi izpostavili časovno dimenzijo: trajanje časa, ki je pretekel od 
podpisa sprememb konvencije do začetka postopka ratifikacije v Sloveniji. Ob tem se jim 
zastavlja vprašanje, zakaj se je postopek ratifikacije pri nas pričel šele sedaj oziroma zaradi 
katerih okoliščin oziroma razlogov ni prišlo do ratifikacije ţe prej. Predstavnica Ministrstva za 
kmetijstvo in okolje je pojasnila potek priprav na ratifikacijo in zagotovila da iz novega 
pogodbenega reţima, z izjemo posledic na okolje, kar vključuje tudi prostorske in varstvene 
vidike, ne sledijo za drţavo nobene posledice. Bo pa v letu 2014 potekala ministrska 
konferenca, zato je pristojno ministrstvo ocenilo, da je sedaj primeren čas za izvedbo 
ratifikacije.  

* * * 
 

Za poročevalca je bil določen član komisije Miloš Pohole.  
 

Ad 2) 
 

Komisija je obravnavala Predlog stališča Republike Slovenije do Predloga uredbe 
Evropskega parlamenta in Sveta o ukrepih za zniţanje stroškov za izgradnjo visokohitrostnih 
elektronskih komunikacijskih omreţij, ki ga je Drţavnemu zboru na podlagi prvega odstavka 
4. člena Zakona o sodelovanju med Drţavnim zborom in Vlado Republike Slovenije v 
zadevah Evropske unije (Uradni list RS, št. 34/04, 43/10 in 107/10) posredovala Vlada 
Republike Slovenije. 
 
Marjan Turk, generalni direktor Direktorata za informacijsko druţbo, Ministrstva za 
izobraţevanje, znanost in šport, je v uvodni predstavitvi predstavil namen in vsebino 
predlagane uredbe. S predlaganimi rešitvami bi ţeleli prispevati k izboljšanju kakovosti 
storitev in informacijskih proizvodov, namenjenim evropskim potrošnikom ter zmanjšanju 
nepotrebnih stroškov in upravnih bremen, hkrati pa predlog uredbe podpira enotni digitalni 
trg in cilje strategije Evropa 2020. Povedal je, da je Slovenija sprejela določene ukrepe v 
Zakonu o elektronskih komunikacijah glede skupne uporabe javne komunikacijske 
infrastrukture in druge gospodarske infrastrukture, zbiranja in dostopa do podatkov v javni 
komunikacijski infrastrukturi ter usklajevanja gradbenih del. S tem je Slovenija ţe posvetila 
pozornost podobnim ukrepom, ki so predmet predlagane uredbe. V nadaljevanju je predstavil 
stališče RS, v katerem se pozdravlja cilje in namen predloga uredbe ter se ne nasprotuje 
izbranemu pravnemu aktu, s katerim se ureja obravnavana vsebina. Slovenija načelno 
podpira predlog uredbe tudi vsebinsko, si bo pa prizadevala, da bodo določene rešitve tekom 
zakonodajnega postopka še izboljšane z vidika njihove izvedljivosti in jasnosti. Opozoril je, 
da smo v Sloveniji na predzadnjem oziroma zadnjem mestu med drţavami članicami pri 
zagotavljanju dostopa do visokohitrostnega interneta.  
 
Člani komisije podpirajo prednostne naloge, določene v predlogu uredbe, ki ţeli pospešiti in 
spodbuditi izgradnjo visokohitrostnih elektronskih komunikacijskih omreţij, in sicer s 
spodbujanjem skupne uporabe obstoječe in ustvarjanjem potrebnih pogojev za učinkovitejšo 
izgradnjo nove fizične infrastrukture, da se zniţajo stroški izgradnje takšnih omreţij. Glavni 
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ukrepi so osredotočeni na štiri tematska področja: visokohitrostna omreţja, gradbena dela, 
skupna uporaba obstoječe infrastrukture, učinkovitejša izgradnja nove fizične infrastrukture in 
zmanjšanje upravnih bremen. Predlagani ukrepi si nedvomno prizadevajo za zmanjšanje ovir 
za dostop do fizične infrastrukture.  
 
Člani komisije poudarjajo, da si je potrebno prizadevati za niţje stroške izgradnje široko 
pasovnega omreţja na celotnem slovenskem ozemlju, vključno z ustreznim načrtovanjem in 
usklajevanjem. Visoki stroški izgradnje visokohitrostne širokopasovne infrastrukture izstopajo 
posebej na ruralnih področjih. Drţava gradnjo širokopasovnih omreţij na podeţelju oziroma 
območjih, kjer teh sedaj ni in zato ni komercialnega interesa, podpira. Člani komisije 
izpostavljajo potrebo, da bi vsem drţavljanom in območjem zagotovili enak dostop do nove 
tehnologije. To je tudi v skladu s konceptom policentričnega razvoja Slovenije. Člana 
komisije, predstavnika lokalnih interesov z območji Severne Primorske in Bele krajine, sta 
predstavila problematiko izvajanja projektov digitalnega razvoja na podeţelskih območjih in 
načine iskanja za financiranje ustrezne infrastrukture. Izraţeno je bilo mnenje, da lahko 
predlagana uredbe pripomore k zmanjšanju razkoraka v razvoju in kakovosti informacijskih 
storitev.  
 
Komisija za mednarodne odnose in evropske zadeve je soglasno sprejela m n e n j e, da 
podpira Predlog stališča Republike Slovenije do Predloga uredbe Evropskega parlamenta in 
Sveta o ukrepih za zniţanje stroškov za izgradnjo visokohitrostnih elektronskih 
komunikacijskih omreţij. 
 

* * * 
 
Za poročevalca je bil določen predsednik komisije dr. Janvit Golob. 
 

Ad 3) 
 

Komisija je Predlog stališča Republike Slovenije do Predloga sklepa Sveta o sklenitvi 
Protokola med Evropsko unijo in Kraljevino Maroko o določitvi ribolovnih moţnosti in 
finančnega prispevka iz Sporazuma o partnerstvu v ribiškem sektorju, ki velja med 
pogodbenicama,, ki ga je Drţavnemu zboru na podlagi prvega odstavka 4. člena Zakona o 
sodelovanju med Drţavnim zborom in Vlado Republike Slovenije v zadevah Evropske unije 
(Uradni list RS, št. 34/04, 43/10 in 107/10) posredovala Vlada Republike Slovenije. 
 
Matej Zagorc, predstavnik Ministrstva za kmetijstvo in okolje je predstavil pomembnejše 
izboljšave, ki vsebuje predlagani protokol ter stališče, da RS ne nasprotuje obravnavanemu 
sklepu.   
 
Komisija za mednarodne odnose in evropske zadeve je soglasno sprejela m n e n j e, da 
podpira Predlog stališča Republike Slovenije do Predloga sklepa Sveta o sklenitvi Protokola 
med Evropsko unijo in Kraljevino Maroko o določitvi ribolovnih moţnosti in finančnega 
prispevka iz Sporazuma o partnerstvu v ribiškem sektorju, ki velja med pogodbenicama. 

 
Ad 4) 

 
Zapisnik 21. seje komisije je bil odobren brez pripomb.  

                                                                                                                                          
Lilijana Ţurman                                                                            Dr. Janvit Golob 
sekretarka               predsednik 


